

Title (en)
Espagnolette with latchbolt and sliding bolt

Title (de)
Treibstangenschloss mit Falle und Schubriegel

Title (fr)
Crémone avec pêne demi-tour et verrou à coulisse

Publication
EP 2246508 A2 20101103 (DE)

Application
EP 10156979 A 20100319

Priority
DE 202009005885 U 20090422

Abstract (en)
The lock has a case, a lock bolt and a driving rod connecting piece that extends from rear-sided driving rods (7) to a sleeve rail (6) in a main lock (1). The driving rods stay in drive connection with driving rod connecting pipes over driving rod couplers (11). The sleeve rail crosses the length of the main lock. Spacer pieces (4, 5) are provided for connecting the main lock with two auxiliary locks (2, 3). A driving rod (9) and a sleeve rail (10) are provided in each spacer piece. The driving rod couplers are provided at the spacer pieces.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Treibstangenschloss mit Falle und Schubriegel und einem Treibstangenanschlussstück von dem rückseitig einer Stulpschiene (6) Treibstangen (7) ausgehen, wobei die Treibstangen (7) über Treibstangenkupplungen (11) mit Treibstangenanschlussstücken in Antriebsverbindung stehen, wobei das Treibstangenschloss zumindest aus einem Hauptschloss (1) mit einer die Länge des Hauptschlusses (1) übersteigenden Stulpschiene (6) und einem Nebenschloss (2 oder 3). Um ein Treibstangenschloss bereitzustellen, welches einen flexiblen und leicht anpassbaren Abstand des Nebenschlosses zum Hauptschloss zulässt und auch die Baugröße des Nebenschlosses minimiert, ist mindestens ein das Hauptschloss (1) mit einem Nebenschloss (2 oder 3) verbindendes Zwischenstück (4 oder 5) vorgesehen.

IPC 8 full level
E05C 9/00 (2006.01); **E05C 9/20** (2006.01)

CPC (source: EP)
E05C 9/004 (2013.01); **E05C 9/20** (2013.01)

Citation (applicant)
DE 3341004 A1 19850523 - KARRENBERG FA WILHELM [DE]

Cited by
GB2496430A; GB2496430B; GB2567576A; GB2567576B; GB2511293A; GB2511293B; EP3070238B1

Designated contracting state (EPC)
AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)
AL BA ME RS

DOCDB simple family (publication)
DE 202009005885 U1 20090813; EP 2246508 A2 20101103; EP 2246508 A3 20110928

DOCDB simple family (application)
DE 202009005885 U 20090422; EP 10156979 A 20100319